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Protokół nr LI 
z sesji Rady Miasta Rybnika z dnia 29 października 2014 r. 

 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. /Głosowanie 1/ 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. /Głosowanie 2/ 
6. Zmiana uchwały nr 762/L/2014 Rady Miasta Rybnika z dnia 15 października 2014 r. w sprawie ustalenia 

maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad jego ustalania oraz ustalenia wysokości 
opłat ponoszonych przez rodziców (opiekunów prawnych). /Głosowanie 3/ 

7. Nadanie nazwy placowi - plac Teatralny. /Głosowanie 4/ 
8. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 

oznaczony symbolem MPZP 4. /Głosowanie 5/ 
9. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 

oznaczony symbolem MPZP 6. /Głosowanie 6/ 
10. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 

oznaczony symbolem MPZP 7. /Głosowanie 7/ 
11. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 

oznaczony symbolem MPZP 8. /Głosowanie 8-18/ 
12. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 

oznaczony symbolem MPZP 9. /Głosowanie 19-66/ 
13. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszary 

oznaczone symbolem MPZP 15. /Głosowanie 67-72/ 
14. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 

oznaczony symbolem MPZP 10. /Głosowanie 73/ 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
16. Zakończenie sesji. 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:15 otwarł sesję Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 23 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne.  
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół z sesji z dnia 15 października br. został przyjęty bez uwag. 
 
O godz. 16:40 przybył Radny Andrzej Oświecimski. 
 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Mam informację do przekazania do Wysokiej Rady. I tak: w wykonaniu 
dyspozycji § 3 ust. 2 Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 r. w sprawie podmiotów, 
w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna (Dz. U. z 2010 r.,  
Nr 98, poz. 634) przedstawiam Radzie Miasta opinię Prezesa Sądu Rejonowego w Rybniku dot. potrzeb sądu  
w zakresie wykonywania pracy przez skazanych oraz wykaz podmiotów wyznaczonych do jego wykonywania. 
Opinia na podstawie… opinia ta przesłana do tut. urzędu została 10 października br. określa szacunkowe 
zapotrzebowanie na 200 stanowisk pracy na terenie Miasta na rok 2015, a liczba godzin w przeliczeniu na 
jednego skazanego nie powinna przekroczyć 24 godziny w stosunku miesięcznym. Biorąc pod uwagę opinię 
Sądu Rejonowego w Rybniku oraz możliwości jednostek Miasta wyznaczyłem następujące podmioty 
zobowiązane do przyjęcia osób skazanych prawomocnym wyrokiem sądu: Zarząd Zieleni Miejskiej, Rybnickie 
Służby Komunalne, Zakład Gospodarki Mieszkaniowej, Dom Kultury Rybnik–Chwałowice, Hossa Sp. z o.o.  
Dodatkowo, zgodnie z prośbą Prezesa Sądu, o wyznaczenie na terenie Miasta jednego zakładu pracy,  który 
zapewni wykonywanie pracy skazanym i ukaranym, dotkniętym niepełnosprawnością w stopniu umiarkowanym 
i lekkim wyznaczyłem Rybnickie Służby Komunalne jako jednostkę właściwą do przyjmowania osób 
skierowanych z orzeczonym lekkim stopniem niepełnosprawności. Ze względu na specyfikę pracy jednostek, do 
których kierowane są osoby skazane żadna z nich nie zapewnia możliwości wykonania pracy skazanym 
dotkniętym niepełnosprawnością w stopniu umiarkowanym. W latach ubiegłych jednostkami wyznaczonymi do 
zatrudniania osób skazanych były: Zarząd Zieleni Miejskiej, Rybnickie Służby Komunalne, Zakład Gospodarki 
Komunalnej, Dom Kultury Rybnik-Chwałowice, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  oraz Hossa Sp. z o.o. 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, to tyle informacji, które chciałam przekazać”.  

 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Mam dwa pytania. Pierwsze: to chciałabym się dowiedzieć 
czy mieszkania na ulicy Zebrzydowickiej już zostały wszystkie zasiedlone? I drugie pytanie: dlaczego 
wydaliśmy mniej  posiłków niż planowano? Bo kwota jest dość znaczna 317 000. Czy to przypadkiem nie jest 
spowodowane tym, że te posiłki może są skalkulowane za wysoko na kieszenie rodziców?” 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „Mieszkania jeszcze na Zebrzydowickiej 30 nie są 
zasiedlone. Będą rozdawane klucze 6 listopada i jeszcze 3 listopada jest o wydanie mieszkań przez niektóre 
rodziny, które mają jak gdyby dokonać tego właściwego wyboru. 6 listopad będzie zamknięta lista”. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „(…) mamy korektę budżetu, jeśli chodzi o planowaną ilość 
wydawanych posiłków w stołówkach o 317 000 złotych. Uważam, że to jest kwota dość znaczna i chciałabym 
wiedzieć dlaczego mamy tę korektę? Czy po prostu są takie dzieci których po prostu nie stać na zakup tego 
posiłku ze względu na to, że cena jest nieadekwatna do kieszeni ich rodziców?”  
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „Nie jest podyktowane na pewno ceną  nieadekwatną 
dlatego że posiłki są tylko i wyłącznie wsad do kotła. W większości wypadkach to są tam gdzie powstały grupy 
tak zwane popołudniowe - nie korzystają z obiadów. Bo mamy grupy popołudniowe jak Pani wie  
w przedszkolach i w niektórych przedszkolach decyzja o tym czy posiłek jest, jest uwarunkowana liczbą godzin. 
Jeżeli dzieci deklarują, że po 5 godzinach wracają do domu to bardzo często już jak gdyby rezygnują z tego 
posiłku, bo posiłek jedzą w domu. Także różne są sytuacje tam ma Pani wyszczególnione przedszkola więc 
musiałabym jak gdyby zrobić taką zbiorówkę dlaczego tak, a nie inaczej. Raczej głównie w przedszkolach to 
wynika z czasu przebywania dzieci w przedszkolu. Te dzieci, które… których nie stać na wyżywienie mają 
dofinansowanie z Ośrodka Pomocy Społecznej. I te obiadki są finansowane z tych pieniędzy OPSowskich. 
Także tu jest raczej decyzja rodziców o czasookresie odbierania dzieci w przedszkolu”.  
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Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „Ja mam pytanie dotyczące tego punktu D2. 
Chciałam zapytać dlaczego zrezygnowano z tej… tego charakteru energooszczędnego budynku w przypadku 
budowy przedszkola przy ulicy Sztolniowej?”   
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Już odpowiadam. Nie zrezygnowano z budynku 
energooszczędnego, tylko zrezygnowano z budynku zeroemisyjnego. Chcieliśmy wybudować budynek 
zeroemisyjny taki, który za niedługo będzie w Polsce obowiązkowy w wypadku budowania budynku 
publicznego.  Niestety dofinansowanie takiego budynku jest tak niekorzystne, że bardzo go… bardzo 
poważnym wzroście kosztów budowy takiego budynku. Mniej więcej dwukrotnie rośnie koszt budynku,  
a zasady dofinansowania budynku zeroenergetycznego nie są wcale lepsze od zasad dofinansowania budynku 
niskoemisyjnego. Wobec tego zdecydowaliśmy się na budynek niskoemisyjny, a nie zeroemisyjny”.  
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „A czy ktoś przeliczył później koszty 
eksploatacji, jak się będą różniły?”  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „No w tej chwili kosztów eksploatacji to trudno 
powiedzieć. Dokumentację robimy, będziemy szacować właśnie jakie będą koszty eksploatacji. Na pewno będą 
niższe od tradycyjnego przedszkola, ale na jakim poziomie to w tej chwili za wcześnie, żeby odpowiedzieć”. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika: „Ja chciałem wrócić do Komisji Finansów, na której pytałem  
o punkt pierwszy (jedynka rzymska) punkt A podpunkt 3 (arabskie) dotyczące rozwoju infrastruktury 
okołoturystycznej na terenie zabytkowej Kopalni Ignacy. I czytam tu, że mamy wydatki niekwalifikowane  
(dokumentacja, promocja, wyposażenie łazienki i kuchni). Czy możemy coś więcej powiedzieć na temat 
łazienki i kuchni w tym miejscu?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „To jest program, który jest finansowany z takiego 
programu, który się nazywa infrastruktura okołoturystyczna. Jest to program gdzie dofinansowanie jest 
obniżone do 40% i w ramach tego programu, w zasadach tego programu ani dokumentacja ani promocja 
środków unijnych ani pewne elementy, których wartość środka trwałego jest poniżej 3 500 złotych nie można 
zakwalifikować jako środki kwalifikowane. Takie są zasady tego programu. A jeżeli chodzi o kuchnię to tu jest 
może używane słowo kuchnia, bo tam jest przygotowane pomieszczenie z wyposażeniem powiedzmy 
meblowym, w którym można podać kawę, herbatę zrobić catering. To jest tego typu pomieszczenie przy sali 
ekspozycyjnej”. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika: „Czy mam rozumieć, że chodzi o dawną stolarnię tak?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Chodzi o dawną stolarnię, o parter, o parter dawnej 
stolarni”. 
 
O godz. 16:40 przybył Radny Andrzej Oświecimski. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 1/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 1 radnych 
 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały wraz z ustną autopoprawką. Treść ustnej 
autopoprawki stanowi załącznik do protokołu. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 2/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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6. Zmiana uchwały nr 762/L/2014 Rady Miasta Rybnika z dnia 15 października 2014 r. w sprawie 
ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad jego ustalania oraz ustalenia 
wysokości opłat ponoszonych przez rodziców (opiekunów prawnych).  
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 3/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
7. Nadanie nazwy placowi - plac Teatralny.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 4/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
8. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 
oznaczony symbolem MPZP 4. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 5/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
9. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 
oznaczony symbolem MPZP 6. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 6/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
10. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 
oznaczony symbolem MPZP 7. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
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Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 7/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
11. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 
oznaczony symbolem MPZP 8. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 1: /Głosowanie 8/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 3: /Głosowanie 9/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 5: /Głosowanie 10/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 6: /Głosowanie 11/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 8: /Głosowanie 12/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika odniósł się do uwagi nr 9: zwrócił uwagę, że droga może 
komunikować Dzielnicę Kamień poprzez istniejący przejazd kolejowy z Dzielnicą Wielopole.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Oczywiście Panie Radny, ale słowo może tutaj jest chyba 
bardzo dobrze zastosowane dlatego że my wszystkie połączenia komunikacyjne pomiędzy dzielnicami  
i pozostałe przenieśliśmy do studium zagospodarowania przestrzennego gminy, którego elementem jest studium 
komunikacyjne i te dyskusje związane z połączeniem przede wszystkim Dzielnicy Kamień, ale i takie inne 
przypadki również na terenie naszego miasta występują przenieśliśmy na właśnie prace związane ze studium,  
a to za niedługo będzie nowa Rada rozpatrywać”. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika wyraził nadzieję, że nowa Rada będzie to w sposób 
rzeczowy konsultować z mieszkańcami. Dodał, że mieszkańcy Wielopola oraz właściciele nieruchomości nie za 
bardzo się z tym zgadzają. Może to wynikać z ich niewiedzy, dlatego jest tyle protestów w sprawie tej drogi.  
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 9: /Głosowanie 13/ 
Za – 20 radnych  
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 10: /Głosowanie 14/ 
Za – 20 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 11: /Głosowanie 15/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 12: /Głosowanie 16/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 13: /Głosowanie 17/ 
Za – 18 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 18/ 
Za – 21 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 3 radnych 
 
12. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 
oznaczony symbolem MPZP 9. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 3: /Głosowanie 19/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 4: /Głosowanie 20/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 5: /Głosowanie 21/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 6: /Głosowanie 22/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
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Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 8: /Głosowanie 23/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 11: /Głosowanie 24/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika odniósł się do uwagi nr 12: „(…) ta droga jest już chyba 
z 20 lat, bo była w poprzedniej edycji planu, ona jest powtórzona w ten sposób. Jest ona rzeczywiście potrzebna 
do obsługi tych terenów budowlanych, które tam zostały wprowadzone. Natomiast jeżeli się spojrzy na mapę 
własnościową Rybnika to dosłownie chyba dwie działki są dopiero przejęte przez miasto. Czyli jeżeli np.  
20-letni tryb przejmowania określa nam jedną działkę na 10 lat, no to ja nie wiem za ile lat ta droga będzie 
zbudowana. Ja mam taką po prostu refleksję, że należałoby bardziej chyba planowanie przestrzenne połączyć  
z planowaniem inwestycyjnym i rzeczywiście w jakimś realnym czasie doprowadzić do wydzielenia tych 
działek, ponieważ no niby jest potrzebna do tych terenów, a jednocześnie zwlekamy i będziemy przez 
kilkadziesiąt lat może jej, tej drogi nie mieli. Dlatego takie, taka jest moja uwaga że należy w ogóle te filozofie 
trochę planowania przestrzennego odwrócić i ją bardziej do życia przybliżyć. Podobna sytuacja jest np.  
w Dzielnicy Ochojec, gdzie trasa łącząca Książenice z Ochojcem posiada dwie odnogi, czy jedną odnogę  
w prawo do ul. Rybnickiej i też jest kilka, chyba z 20 lat namalowana i nic się z nią nie dzieje”. 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 12: /Głosowanie 25/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika odniósł się do uwagi nr 14: stwierdził, że jest to podobna 
sytuacja jak poprzednio. Dodał, że droga sąsiaduje z terenami MOSiRu w Kamieniu. Uzupełnił, że ludzie nie 
chcą tej drogi.  
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 14: /Głosowanie 26/ 
Za – 18 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 15: /Głosowanie 27/ 
Za – 22radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 17: /Głosowanie 28/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 19: /Głosowanie 29/ 
Za – 20 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 20: /Głosowanie 30/ 
Za – 19 radnych  
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Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 3 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 21: /Głosowanie 31/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 3 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 22: /Głosowanie 32/ 
Za – 18 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 23: /Głosowanie 33/ 
Za – 18 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 24: /Głosowanie 34/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 25: /Głosowanie 35/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 26: /Głosowanie 36/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 27: /Głosowanie 37/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 28: /Głosowanie 38/ 
Za – 21 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 29: /Głosowanie 39/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 30: /Głosowanie 40/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 33: /Głosowanie 41/ 
Za – 24 radnych  
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 34: /Głosowanie 42/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 35: /Głosowanie 43/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 38: /Głosowanie 44/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 39: /Głosowanie 45/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 2 radnych 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 40: /Głosowanie 46/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 41: /Głosowanie 47/ 
Za – 21 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 42: /Głosowanie 48/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 43: /Głosowanie 49/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 44: /Głosowanie 50/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 45: /Głosowanie 51/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 46: /Głosowanie 52/ 
Za – 24 radnych  
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 47: /Głosowanie 53/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 48: /Głosowanie 54/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 49: /Głosowanie 55/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika odniosła się do uwagi nr 50: zapytała czy Prezydenta Miasta 
faktycznie zapewnił o przywróceniu części terenu na teren budowlany. Stwierdziła, że jeśli Prezydent 
faktycznie zapewnił, to powinien dotrzymać słowa. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Pan Prezydent zawsze odpowiada zgodnie z prawdą, 
natomiast w tym piśmie jest przywołany Prezydent przez wnioskodawcę trochę w formie takiej nadużywającej”.  
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Ja bym nie powiedział, że w formie nadużywającej, bo 
tak samo jak nie mamy dowodu na to, że tak zapewnił Pan Prezydent, tak samo nie mamy dowodu, że tak się 
nie stało po prostu. Sam ciekaw byłbym czy istnieje jakiś papier, jakaś korespondencja, która tutaj była, ale 
prawdopodobnie rzeczywiście było to słowne zapewnienie ustne i jakoś to uleciało w wszechświat”. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Nie no powtarzam jeszcze raz. W tej sferze odpowiadam 
przeważ ja. Więc za każdym razem kiedy jest niezgodność ze studium odpowiedź jest jednoznacznie brzmiąca 
tak: iż potrzeba wyczekać do czasu zmiany studium, kiedy to się okaże, że to jest możliwe albo niemożliwe  
w zależności jak będzie wyglądać te przyszłe studium”.  
  
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „Panie Prezydencie powiedział Pan, iż Prezydent zawsze 
zgodnie z prawdą. Teraz są trzy prawdy. Z którą prawdą?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Prawda jest zawsze jedna”. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Ja jednak się będę upierał i myślę, że to nie o Pana 
chodziło Panie Prezydencie Śmigielski”. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „My ślę, że zboczyliśmy z tematu”. 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 50: /Głosowanie 56/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika odniósł się do uwagi nr 53: „(…) jak to czytam, tak to 
sobie myślę jakbym ja to sam napisał, bo od dłuższego czasu już kilka razy mówiłem o modernizacji 
bezkolizyjnego skrzyżowania Robotniczej i Mikołowskiej. Mówiłem o modernizacji skrzyżowania 
Mikołowskiej – Stawowej – Wielopolskiej, szczególnie w tym czasie jak Miasto Rybnik przejęło tę działkę po 
Budozbycie, gdzie jest właścicielem i może tam zrobić prawo skręt na przykład. Dodałbym jeszcze tutaj… aha 
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modernizację Mikołowskiej też mówiłem. Dodałbym jeszcze jedną rzecz, że takim punktem o małych 
nakładach inwestycyjnych to byłaby modernizacja skrzyżowania z ulicą Sosnową, gdzie też by pewne korki 
zostały wyeliminowane. Byłem inspiracją, nie pisałem tego”.  
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 53: /Głosowanie 57/ 
Za – 16 radnych  
Przeciw – 3 radnych 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 54: /Głosowanie 58/ 
Za – 16 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 55: /Głosowanie 59/ 
Za – 16 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 56: /Głosowanie 60/ 
Za – 17 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 57: /Głosowanie 61/ 
Za – 17 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 58: /Głosowanie 62/ 
Za – 18 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 59: /Głosowanie 63/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 60: /Głosowanie 64/ 
Za – 19 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 4 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 61: /Głosowanie 65/ 
Za – 18 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymało się – 5 radnych 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 66/ 
Za – 23 radnych  
Przeciw – 0 
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Wstrzymał się – 1 radny 
 
13. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - 
obszary oznaczone symbolem MPZP 15. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika odniósł się do uwagi nr 2: „(…) w dwóch planach, które 
są w Śródmieściu w dwojaki sposób definiujemy powierzchnię dla wydzielanych działek w procedurze scalania 
i podziału nieruchomości. Tam w tym poprzednim planie, które się w Śródmieściu również znajdował była 
powierzchnia wydzielonych działek określona na nie mniejszą niż 200 m2 oraz szerokość frontów działek nie 
mniejszą niż 6m, natomiast tu mamy nie mniejszą niż 300 m i nie mniejszą niż 10 m. Chciałem jeszcze raz 
uzyskać, że tak powiem, bo myślałem nad tym jeszcze długo, nad tym wyrażeniem procedury scalania  
i podziału nieruchomości. Czy mamy to rozumieć, że jest to procedura jedna, najpierw scalanie, a później 
podział? Nie jest to scalanie osobno i podział osobno, to czy można by powiedzieć, że jeżeli byłoby to osobno, 
to byłoby to lub rozdzielone wyrazem? Natomiast chciałem się upewnić czy można na istniejących działkach, 
które są już w tej chwili, które nie będą podlegały ani… nie będą podlegały scalaniu można wydzielić działkę, 
która będzie miała np. 200 m2 przy bardzo wysokich wskaźnikach intensywności zabudowy?” 
 
Janusz Orzeł – Naczelnik Wydziału Architektury: „Tak jak już wczoraj wyjaśnialiśmy – można, tzn. tutaj te 
ustalenia 300 m2 oznaczone… zjawiły się w ustawie tylko… w uchwale tylko dla zapewnienia warunków przy 
procedurze scalania i podziału nieruchomości. To jest taki wymóg. Te ustalenia muszą się znaleźć. Wymóg 
formalny. Natomiast w tym terenie - akurat to jest teren już przy granicy Miasta Rybnika z Lyskami, więc tutaj 
nie ma bardzo intensywnej zabudowy, można wydzielić dla zabudowy zwartej działki mniejsze niż 700 m2 . Dla 
zabudowy wolnostojącej zostało to określone właśnie na poziomie 700 m2 dla działki pojedynczej. Tutaj 
mówimy o terenach MN”. 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 2: /Głosowanie 67/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 3: /Głosowanie 68/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika odniósł się do uwagi nr 4: „Ja mam pytanie: a więc jak 
wyżej rozumiem. A więc tak jak do uwagi nr 2, tak uwaga nr 3, 4 i te poniższe?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Tak (…)”. 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 4: /Głosowanie 69/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 5: /Głosowanie 70/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 6: /Głosowanie 71/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 72/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
14. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika - obszar 
oznaczony symbolem MPZP 10. 

 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Henryk Frystacki – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Ja mam takie pytanie odnośnie... bo zostały tam w tych 
planach, w tych dzielnicach takich podmiejskich określone kąty nachylenia dachu. Czy jeżeli byłby deweloper 
jakiś przyszedł i chciałby zbudować np. segment z płaskimi dachami, czy można to w jakiś sposób obejść, czy 
to jest sztywne na ten?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Pytanie poniżej pasa”. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 73/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę w obradach w godz. 18:00 – 18:40. 
 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „Panie Prezydencie mam pytania dwa. Jedno 
pytanie jest związane z  ograniczeniem ruchu na zrewitalizowanym deptaku. Jak dyskutowaliśmy tutaj to padały 
argumenty, że na rynku stoją samochody, natomiast teraz ograniczenie ruchu jest na ulicy Powstańców i na 
ulicy Sobieskiego, a wjazd na rynek nie jest ograniczony. Chciałam zapytać dlaczego? – to jest jedno pytanie.  
A drugie pytanie też dotyczy w sumie tego samego obszaru, a mianowicie kto wydał zezwolenie na 
zorganizowanie masowej imprezy  „Wdepnij na deptak” na placu budowy? Bo to jeszcze nie było odebrane, 
także jest to nadal plac budowy. Te dwa pytania”. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Jeżeli chodzi o te pierwsze pytanie dotyczące 
zabudowywanych blokad - na dzisiaj są zabudowane blokady od ulicy Mikołowskiej, od ulicy Wysokiej i od 
ulicy Sobieskiego patrząc od ulicy Łony i niezabudowana jest jeszcze blokada od ulicy Raciborskiej. Firma, 
która to zabudowywuje popełniła jakiś błąd z elektroniką i tak jak to dziś rano było, że przed sesją był  
z elektroniką, tam też rozwiązują problemy elektroniczne i im to bardzo kiepsko jakoś idzie i te słupki prawdę  
powiedziawszy nie działają. Według oświadczenia kierownika tejże budowy do końca tego tygodnia te słupki 
mają ruszyć. Fizycznie będzie ich chyba cztery czy pięć - teraz się pogubiłem. Będą od Mikołowskiej, od 
Wysokiej, od Sobieskiego patrząc od Gliwickiej, Łony i od ulicy Raciborskiej, tam gdzie zawsze był ten 
biletomat - to pierwsze pytanie. Jeżeli chodzi o zezwolenie na urządzenie imprezy  „Wdepnij na deptak” to plac 
budowy na takiej budowie z jaką tutaj mamy do czynienia jest placem budowy kroczącym. Ten plac budowy się 
przesuwa w ramach przesuwania się robót budowlanych. Na dzisiaj i na moment kiedy była impreza, plac 
budowy był zorganizowany wyłącznie w rejonie „starego” Kościoła. Reszta robót została wykonana i była  
w pełni wykonana. To jest też inwestycja, która nie wymaga pozwolenia na użytkowanie tego obiektu. To był 
remont, wobec tego plac budowy wyłącznie zorganizowany wokół „starego” Kościoła, kawałek ulicy Świętego 
Jana. Pozostały dostępny, publiczny”. 
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Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „To co będę przedstawiać to jest na prośbę Pana dane 
niepodlegające udostępnieniu – art. 5 ustawy z dnia 6.09.2001 r. o dostępie do informacji publicznej, który to… 
nie chodzi o naszego Przewodniczącego Klubu, ale Pana dane niepodlegające udostępnieniu – art. 5 ustawy| 
z dnia 6.09.2001 r. o dostępie do informacji publicznej, który mieszka na ulicy dane niepodlegające 
udostępnieniu – art. 5 ustawy z dnia 6.09.2001 r. o dostępie do informacji publicznej. Ja tę sprawę poruszałam 
w kwietniu. Dostałam odpowiedź, którą przesłałam temu Panu i parę dni przedtem Pan do mnie zadzwonił, bo 
chodzi o sprawę  nadmiernego hałasu i emisji pyłów związanych z cięciem i szlifowaniem kamienia przez 
pracownię Pana dane niepodlegające udostępnieniu – art. 5 ustawy z dnia 6.09.2001 r. o dostępie do informacji 
publicznej. W odpowiedzi otrzymałam, że normy hałasu nie są przekroczone, a proces cięcia i szlifowania 
kamienia wykonywany jest na otwartej przestrzeni, przy czym ewentualne „pyły” podczas tych procesów jak 
Pan tnie i szlifuje kamień to nie ma ewentualnych pyłów, a są na pewno pyły, mają charakter niezorganizowany 
i ich emisja nie wymaga regulacji pod kątem przepisów ochrony środowiska. W październiku ta pracownia 
nasiliła swoje prace, ponieważ no zbliża się święto Wszystkich Świętych no i w związku z tym są odpowiednie 
zamówienia na  pomniki czy nagrobki dla tego Pana i to jest uciążliwe dla mieszkańców i nie jest obojętne na 
zdrowie. Tym bardziej, że myśmy tutaj na tej sesji przed chwilą uchwalając plan zagospodarowania miasta w 
jednym punkcie było powiedziane, że jakieś szkodliwe oddziaływanie może się odbywać tylko na terenie 
posesji danego przedsiębiorcy, który wykonuje takie czy inne rzeczy. I w rozmowie ze mną, ja po prostu cytuję 
tego Pana powiedział tak: on przypuszcza, że Pan Prezydent podpisując tą odpowiedź nie przeczytał jej. Pyta 
dlaczego Pan dane niepodlegające udostępnieniu – art. 5 ustawy z dnia 6.09.2001 r. o dostępie do informacji 
publicznej nie wykonuje prac w swojej pracowni, bo jest pracownia, gdzie ma zainstalowane wentylatory, tylko 
dlaczego to robi na otwartej przestrzeni? Czy my byśmy tutaj mogli jakoś podjąć jakieś działania w stosunku do 
tego Pana żeby jednak no jeśli ma taki zawód, pracuje w kamieniu, ale niech to robi w swojej pracowni. Tam 
ma odpowiednie wentylatory i raz nie będzie hałasu, a po drugie nie będzie tych pyłów kamiennych. To jest 
granit, marmur i nie  są to pyły że tak powiem obojętne na zdrowie człowieka”.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Proszę Państwa no musimy sobie odtworzyć cały ten temat o co chodziło 
dokładnie, bo trudno  mi w tej chwili powiedzieć jednoznacznie nie albo tak. Musimy to sobie wszystko 
przypomnieć i skontaktujemy się z Panią i damy po prostu odpowiedź”. 
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika: „Panie Prezydencie mamy pytanie dotyczące deptaka. 
Dokonano rewitalizacji w sensie infrastrukturalnym pytanie dotyczy tego jakie są dalsze plany dotyczące 
rewitalizacji w sensie społecznym, ekonomicznym? Czy ma Pan plan w tym kontekście?”  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „ (…) Tych pomysłów jest naprawdę sporo, ale oczywiście będziemy 
sukcesywnie je wprowadzać. No nie mogę wszystkich całych tajemnic zdradzić tutaj. Powoli to będziemy 
wprowadzać, także pomysłów mamy więcej niż możliwości finansowych. Tak bym powiedział”. 
 
Franciszek Kurpanik – Radny Miasta Rybnika: „Niedawno, bo 13 października oddaliśmy fajną, przepiękną 
halę sportową tutaj przy Gimnazjum nr 2 w Rybniku. No koszt był dość, dość duży bo to cztery, cztery i trzy 
dziesiąte miliona złotych w całości, no z czego tam żeśmy trzymali dofinansowanie. Panie Prezydencie no 
myślę, że nie ma nikogo chyba w Rybniku kto by się nie cieszył z tego faktu, że powstał następny praktycznie 
taki obiekt na terenie, na terenie Rybnika. No i myślimy, że… może inaczej. Wszyscy myślą, że ten obiekt 
będzie służy nie tylko dzieciom i młodzieży, ale również rybnickim siatkarzom. Nie tylko amatorom, ale 
również siatkarzom Volley’a Rybnik. Panie Prezydencie dzisiaj siatkarze Volley’a doskonale sobie radzą  
w drugiej lidze, ale nam wszystkim marzy się aby reprezentowali nasze miasto Rybnik w pierwszej lidze, czego 
im z całego serca życzę i chyba wszyscy życzymy. Jest fajnie, ale mogłoby być naprawdę pięknie gdyby nie 
mały szkopuł. I teraz pytanie – sprawa, sprawa dotyczy jednej rzeczy. Hala jest po prostu za niska Panie 
Prezydencie, nie spełnia norm i wymagań, a mogłyby tam być rozgrywane zawody i mecze pierwszej ligi 
siatkowej – w tym tonie wypowiadają się specjaliści. Moje dwa krótkie pytania: co się stało, że nie 
zweryfikowano projektu tej hali, który został zatwierdzony do realizacji? Bo z tego co przynajmniej pamiętam  
z Pańskiego wywiadu to kupiliśmy gotowy projekt praktycznie na tą halę. Co się stało, że ten aspekt został 
pominięty? No kto i dlaczego tego nie dopilnował? - no to jeden temat. Panie Przewodniczący proszę, żeby Pan 
Prezydent odpowiedział mi w tej chwili na to pytanie, a ja potem jedną krótką jeszcze kwestię. Dobrze?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Pan przejściowo już sam odpowiedział. To był gotowy projekt, więc nie 
wyobrażam sobie, żeby jakieś powtarzające się, czy powtarzalne projekty były wykonywane niezgodnie  
z zasadami jakie obowiązują przy grze w piłkę siatkową. To jest skonsultowane zawsze i z przepisami 
istniejącymi itd., ale być może tutaj nie wiem wszystkiego. Prezydenta Śmigielskiego poproszę”. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Dokładnie tak samo bym odpowiedział jak Pan 
Prezydent. Jest to projekt typowy z wszystkimi niezbędnymi uzgodnieniami dotyczącymi wykorzystywania w 
szkołach tego typu zabudowy halowej”. 
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Franciszek Kurpanik – Radny Miasta Rybnika: „ (…) Ma Pan rację Panie Prezydencie, że jeżeli chodzi  
o obiekt do treningów młodzieży załóżmy i tutaj nawet drugoligowego zespołu - on zupełnie wystarcza, 
natomiast autentycznie proszę to sprawdzić i ewentualnie na następną sesję by mi Pan udzielił odpowiedzi - to 
co mówię, że ta hala jest za niska czy to jest prawda? I teraz jeszcze jeden temat. Panie Prezydencie już po raz 
trzeci zwracam się z pytaniem i mam nadzieję, że tym razem otrzymam taką odpowiedź. Chodzi mi o ten budżet 
obywatelski i siłownie na Zamysłowie. Pierwsze pytanie: dlaczego dokonano odbioru siłowni na Zamysłowie 
nie informując o tym fakcie wnioskodawcy? - to jest pierwsze pytanie i drugie: dlaczego na własną rękę 
urzędnicy dokonują zmian w zamówieniu i w specyfikacji nie konsultując tego faktu z wnioskodawcami?    
I jeszcze jedno tylko, bo poruszyłem to na ostatniej sesji - co z regulaminami? O ile się nie mylę do tej pory 
regulaminy korzystania z tych siłowni dalej nie są zamontowane na tych obiektach. Prosiłbym o odpowiedź na 
te trzy pytania”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Te pytanie sobie przypominam i myślę, że Pan dostał odpowiedź na 
piśmie i nie pamięta. Minął termin, jeśli nie to pewnie pytanie będzie. Tak?” 
 
Franciszek Kurpanik – Radny Miasta Rybnika: „Wi ęc odpowiadając na Pańskie pytanie Panie Prezydencie, 
ja już to mówiłem na ostatniej sesji, na trzy… z trzech pytań na dwa Pan odpowiedział, natomiast nie 
otrzymałem odpowiedzi na te pytania, które dzisiaj powtórzyłem. Dlatego zwracam się z prośbą, aby mi Pan 
udzielił tą odpowiedź, bo tak jak mówię dla mnie i dla Rady Dzielnicy jest to bulwersujące. Pominięto zupełnie 
wnioskodawców (…)”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „(…) Doprecyzuję jeszcze tą odpowiedź i doręczymy Panu tą odpowiedź”. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika: „Ja mam króciutkie pytania. Jak zwykle nie rozwodzę się nad 
żadnym pytaniem. Pierwsze to jest… jeżeli chodzi Panie Prezydencie co było na ostatniej sesji mówione o tym 
niebezpiecznym murze oporowym, już to jest zabetonowane także jeszcze tam pozostało trochę gruzu i ziemi, 
że to trzeba sprzątnąć i bezpieczeństwo jest zapewnione na zimę. Jeżeli chodzi o Modrzewiową,  to roboty na 
razie się jeszcze nie rozpoczęły, ale wygrała to nasza firma. Uważam, że po rozmowie z prezesem już te 
wszystkie dokumenty spłynęły do Urzędu Miasta i firma czeka na decyzję miasta i uważam, że tu bez oporu  
i wejdą z tą inwestycją, chociaż można  powiedzieć, że jak długo pogoda będzie to trudno powiedzieć. 
Następnie jest jeden Panie Prezydencie niewykonany taki punkt, co jest oświetlenie w tym roku to było  
w budżecie na 2014 rok, oświetlenie ulicy dojazdowej do Rybnickich Zakładów Naprawczych - tam bodajże 
Pan Prezydent był jeszcze z prezesem (…) bo tak to wyszło, że tam później w międzyczasie płot budował i te 
słupy tam mają być budowane na tej działce. I chciałbym się spytać jak daleko to jest? Bo w budżecie były 
pieniądze na to tylko, że tej inwestycji nie ma jak na dzień dzisiejszy. Jeszcze jest jedna taka sprawa na ulicy 
Górnośląskiej i Rymera jest robiona wielka inwestycja tam jest kanalizacja deszczowa  i roboty tam już są 
zakończone i zasypane są te wykopy. No czekamy, aż to zaasfaltują, no bo po tym jeździć niesamowicie jest 
trudno, a to są główne drogi Niedobczyc”. 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Jeśli chodzi o oświetlenie, to muszę dopytać, bo to 
kolega, którego dzisiaj nie ma to prowadzi więc dowiem się co jest z tym, natomiast z asfaltowaniem jest tak 
samo podobnie muszę dopytać. Odpowiem jutro”. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „Trzy kwestie, w zasadzie jedno pytanie. Panie 
Przewodniczący, do Pana Przewodniczącego - na tablicy ogłoszeń ukazało się taki artykuł: zwolnienie z opłaty 
za przejazdy środkami komunikacji miejskiej dla osób niewidomych i później w tym wszystkim występuje Pana 
odpowiedź. Czy ta odpowiedź była uzgadniana z komisją? Bo Pan tu się powołuje na komisję, jakoś tak nie 
potrafię zajarzyć, a żebyśmy dali delegacje Panu, żeby tę odpowiedź udzielić - to jest jedno pytanie. Następna 
kwestia Panie Prezydencie to już do Pana, jako do szefa i jako do wszystkich, bo tu w zasadzie tylko istnieją 
trzy kluby. Ostatnimi czasy jak każdy z nas widzi rozpoczęła się kampania wyborcza. Każdy z nas w jakiś 
sposób, w ten czy w innym sposób stara się zaprezentować swoje osoby. Jednym wychodzi to lepiej, jednym 
gorzej. Chce opowiedzieć, bo dochodzą słuchy od kolegów z Platformy, iż nasze banery są zamazywane  i to 
nazwałbym zwykłym chuligaństwem (…)   ale w mojej dzielnicy w Zebrzydowicach, w miejscu gdzie 
naprawdę chuliganów bardzo mało  chodzi, to jest droga dojazdowa na cmentarz, to jest już… jak ktoś zna 
Zebrzydowice od ulicy głównej w kierunku cmentarza, ja tam u starszej Pani powiesiłem dwa banery - mój i 
mojego kolegi Piotrka Kuczery (…) i co się okazuje? Drodzy Państwo po trzech dniach wiszenia te banery nie 
zostały zamalowane one zniknęły. Zapytałem tę Panią, ta Pani na pewno ich nie wzięła. Starsza osoba 
powiedziała: Bronek jeżeli ci pozwoliłam to przecież nie będę tego zbierała. Tylko Panie Prezydencie to nie jest 
żadna aluzja. Tam na następnym płocie pojawiła się Pana podobizna z takim starszym Panem i nie insynuuję, 
tylko… to było działanie z premedytacją. No bo ktoś miał czas żeby wziąć całe. I apeluję w tym momencie. 
Nie, no nie mogę oskarżać. I apeluję w tym momencie do wszystkich szefów klubów tutaj na sali ażeby uczulili 
tych, którzy wieszają. Oczywiście można się powiesić obok, jeżeli ta osoba dana, ten właściciel zgodzi się, ale 
żeby nie niszczyć tego czy ewentualnie nie zabierać, bo na to jest art. 109 ustawy Kodeks wyborczy. I jeszcze 
jedno Panie Prezydencie, trzecie pytanie. My wszyscy patrzymy na Sobieskiego, na Powstańców na te ptaki,  
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a czy drodzy Państwo widzimy iż ulica Hallera umiera. Ktoś przechodził… ostatnio przechodziłem znowuż na 
targ i patrzę ten zielony nieszczęsny budynek, gdzie starsza Pani karmi koty, tam chyba z 10 misek, ta Pani tam 
pomaga, karmi jak może te koty, tam się robi nic dobrego. Następny budynek po Straży Miejskiej – ruina, tam 
dbamy o to, tu nie wystarczy ta jedna kamienica, którą restaurujemy obok rynku, żeby to upiększyć. Drodzy 
Państwo albo mamy koncepcję albo to wyburzmy i zostawmy czysty plac do inwestora albo zagospodarujmy to 
w ten sposób że to będzie przynosiło jakieś pożytki dla nas”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Ja myślę, że tutaj ten apel no to praktycznie sprawy załatwia. Wszyscy 
chyba to możemy sobie wziąć do sumienia że tak powiem i przestrzegać przepisów ogólnie przyjętych, ale 
również i takich norm obyczajowych. Ja pamiętam czasy, kiedy w czasie kampanii wyborczej urzędowe plakaty 
były zaklejone, no i siłą rzeczy musieliśmy zgłosić to na Policję. No powiem Państwu tak, że do tej pory jeszcze 
nie ma rozstrzygnięcia. Organy ścigania uważały, że to jest po prostu sprawa o znikomej szkodliwości no i ja 
nie chce przez to zachęcać, że można zaklejać i niszczyć plakaty, ale w takim systemie prawnym żyjemy, tak to 
wygląda”. 
 
Józef Piontek – Radny Miasta Rybnika: „Chciałbym takie dwie sprawy poruszyć. Raz: cieszę się, że został 
wykonany mostek. Na tym mostku została wyznaczona jedna część, jedna strona dla ścieżki rowerowej, druga 
dla chodnika. Nie wiem czy ktoś z nas doczeka tej ścieżki rowerowej, bo byłoby to bardzo ważne dla 
mieszkańców Dzielnicy Kamień. Druga rzecz: w Dzielnicy Kamień jest po prostu plaga dzików. Te dziki 
wchodzą na drogi główne, wchodzą dokładnie  pod same domy. Jak jutro pojedziecie na odbiór boiska 
szkolnego przy szkole 28, spójrzcie na przydrożne  od przejazdu w kierunku Kamienia pobocza chodnika… nie 
ma chodnika, te pobocza jakie są przez dziki po prostu zorane. Naprawdę jest…  nie wiem jak do tego podejść 
co z tym zrobić, ale jest to bardzo, bardzo groźna rzecz”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Jest jeden sposób, o którym no na pewno odpowiedzą wszyscy tym, 
którzy mają do czynienia z tym problemem, to są tak zwane dziki miejskie. One… miejskie dlatego, że są 
dożywiane przez nas, przez ludzi. Czyli jedyny sposób nie dożywiać - od tego trzeba po prostu zacząć i wtedy 
ten dzik nie będzie przychodził w jakieś tam upatrzone miejsce, gdzie ta żywność zawsze była i tak to 
wygląda”.  
 
Józef Piontek – Radny Miasta Rybnika: „Wzdłuż drogi Robotniczej, wzdłuż drogi Księdza Pojdy,  na pewno 
przy tej drodze nie są. Jak ostatnio służby wykosiły te drogi tak dziki przyszły po swoje. One prawdopodobnie 
mają taki instynkt, tam że gdzie jest wykoszone to tam znajdują jakieś tam pożywienie i niszczą no 
niesamowicie”.   
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „Jeszcze króciutko Panie Prezydencie, nie dokończyłem. 
Zgłosiłem to na komisariat w Gaszowicach, bo to jest ich rewir i zobaczymy. Od dzisiaj ma tam stać radiowóz. 
Zobaczymy czy będzie. Śmieszne, ale prawdziwe. Jeżeli trzeba swoich bilbordów pilnować Policją, która ma 
ważniejsze rzeczy no to… sorry”. 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Jeszcze króciutko chciałem dodać, o czym mówiłem. Myśmy wskazali 
organom ścigania tego, kto zaklejał te urzędowe plakaty. No wyobraźcie sobie Państwo, że wasze plakaty… też 
dorwiecie tego, który je niszczy i Policja czy tam organy ścigania, Prokuratura w ogóle na to nie reaguje. Tak 
po prostu, z takim prawem mamy do czynienia”.  
 
Michał Chmieliński – Radny Miasta Rybnika: „Panie Prezydencie ja mam trzy w zasadzie interpelacje, takie 
wykraczające poza... w zasadzie dzień dzisiejszy, tylko wybiegające raczej w przyszłość. Dlatego ja tylko 
zasygnalizuję czego dotyczą i przekażę Panu Prezydentowi na piśmie (załącznik do protokołu). To jest tak:  
w zakresie Elektrowni Rybnik należącej obecnie do EDFu. Chodzi o… tylko sens przekażę. Zbliżają się zmiany  
w zasadzie już następują zmiany jeżeli chodzi o pakiet klimatyczny i intencja jest taka, żeby do tematu wrócić 
dlatego że po prostu EDF w obliczeniach swoich zakładał status poprzedni. Zmienia się prawo i według mnie 
należałoby coś powiedzmy w pewnym sensie nagłośnić temat, a tu przedstawiam w jaki sposób ewentualnie 
będę czytał (…) propozycja do Pana Prezydenta do zastanowienia się i tak dalej - to jest jeden temat. Drugi 
temat to jest… zastanawia mnie przyszłość lotniska naszego dlatego że wygląda to całkiem niezbyt zachęcająco  
i w ogóle przyszłościowo i daje pod rozwagę taki temat żeby to lotnisko wraz z innymi gminami ościennymi 
przenieść w inne miejsce razem z Gliwicami może, bo jaka jest przyszłość jak tam psy latają i tam się nic nie 
dzieje po prostu, to nie ma przyszłości. A ten teren przeznaczyć na strefę przemysłową - taka intencja tylko, to 
jest do rozwagi i tak dalej. I trzecia sprawa: to też  taka wizja, wizyjny temat, nie wiem czy może kiedyś się 
Panu Prezydentowi przydać, może się przydać. Życzę tego. Też zainicjować z Gliwicami temat szybkiego… 
kiedyś był  ten temat już podjęty przez Pełnomocnika Pana Kopera, temat szybkiego szynowego połączenia  
z Gliwicami, którego my po prostu w tej chwili nie mamy. Jesteśmy w zasadzie no gminą, czy powiedzmy 
terenem w ogóle kompleksem miast w zasadzie z centrum Śląska jak gdyby no odciętym. Nie mamy połączenia 
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szynowego, szybkiego, tu chodzi o szybkie połączenie, gdzie po prostu nie trzeba by po prostu jeździć 
samochodami do… między innymi do Gliwic. Także takie trzy tematy wizyjne przekażę Panu Prezydentowi”. 
 
Wojciech Piecha – Radny Miasta Rybnika: „Ja mam tylko tu pytanie dotyczące deptaka czyli ulic 
Powstańców Śląskich i Sobieskiego. Zamontowana tam była na parę dni ta eliminacja świetlna,  oświetlająca te 
kamienice. Czy miasto przewiduje rozmowy z właścicielami kamienic, żeby ta instalacja tam została jakby na 
stałe czy zamontowana na stałe” (…)”  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Ja chciałem króciutko Panu Chmielińskiego odpowiedzieć. Te pytanie  
w sprawie rozbudowy elektrowni, bo rozumiem, że do tego Pan zmierzał, to jest pokłosie pakietu klimatyczno- 
energetycznego. Ostatnia dyskusja, która odbyła się w Unii Europejskiej, a najpierw musimy wyjaśnić czy 
Polska odniosła tam sukces czy to była klęska i ilu jest ekspertów tyle jest opinii i jeżeli będzie to jednoznaczne, 
że temat jakby na nowo odżył, a według mnie nasz kraj biorąc pod uwagę bilans energetyczny kraju, no nie 
jestem jakimś tutaj super ekspertem, ale tak no pewne rzeczy z literatury czy czytając prasę wiem, że ten bilans 
energetyczny w naszym kraju jest kiepski i wybudowanie, rozbudowa elektrowni jest koniecznie potrzebna. Ja 
obawiam się, że Unia Europejska - tu mówię otwarcie moje zdanie jest takie zmierza to do tego, żeby 
powygaszać te wszystkie źródła prądu, czyli te elektrownie tradycyjne przy okazji zlikwidować przemysł 
wydobywczy i w konsekwencji będziemy kupować gotową energię za ciężkie pieniądze nie wiem czy nas na to 
będzie stać. Takie mam po prostu obawy, że wszystko w tym kierunku idzie, tak to zmierza. Lotnisko, jeżeli 
chodzi o zagospodarowanie, stworzyć strefę no jest to jeden z tematów, które my też również rozpatrujemy, też 
będziemy na ten temat mówić. A połączenie -  to o czym Pan pisze - Żory, Gliwice, Rybnik no jest w tej chwili 
remontowana linia - nie pamiętam numeru tej linii - z Rybnika do Chałupek i aż do Ostrawy. Czesi, spółka 
czeska uruchomiła połączenie autobusowe: lotnisko – lotnisko, czyli lotnisko w Ostrawie i lotnisko  
w Pyrzowicach i lotnisko w Walicach. Te linie już ruszyły. Ma być taka pierwsza przygotowana trasa, taka 
modelowa, pokazać jak to wszystko funkcjonuje. Także coś tutaj na pewno się dzieje. No myśmy sporo jako 
kraj zmarnowali pieniędzy tych unijnych, jeżeli chodzi o modernizację infrastruktury kolejowej. Sporo tych 
pieniędzy nam przepadło, teraz próbujemy to nadgonić no i jest to konieczne. Szkoda, bo to tak już na koniec, 
że doszło do takiej sytuacji, że resztę naszych dobrych dróg zostały rozjechane tirami, a doprowadziliśmy do 
upadku całej infrastruktury kolejowej. Można to było zrobić zupełnie inaczej, tiry na platformy dofinansować, 
PKP zrobić, porządne drogi wtedy no i potem zabrać się za remont całej infrastruktury kolejowej. No ale w tej 
chwili jest sytuacja taka jaka jest. Z tym EDFem no sytuacja oczywiście… mamy ją w głowie, myślimy o tym, 
zobaczymy czy jest to sukces czy klęska”. 
 
Michał Chmieliński – Radny Miasta Rybnika: „Ja może jeszcze kilka, parę zdań jeżeli chodzi o energetykę.  
W tej chwili w Polsce buduje się około 5 000 megawatów nowych i węglowych generalnie bloków, także to nie 
jest tak, że po prostu tylko… można powiedzieć tak: ja to takie stwierdzenie użyję, że EDF się  po prostu 
pomylił w obliczeniach, w przewidywaniach, może w przewidywaniach. Miał złego nosa, bo gdyby ta sytuacja 
jaka w tej chwili jest była poprzednio, to prawdopodobnie EDF nie podjąłby decyzji o modernizacji starych, 
przestarzałych bloków, bo to jest bezsensowne tak naprawdę”.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta odnosząc się do wypowiedzi Radnego Piechy: „Mamy oświetlone dwie, trzy 
kamienice chyba, no pójdziemy w tym kierunku przede wszystkim jak idziemy od Bazyliki, po prawej stronie 
jest cukiernia, potem jest taki zupełnie nieciekawy domek jednopiętrowy chyba tak to jest, jeżeli tutaj to by 
zostało uporządkowane i podniesiona by została wysokość tego domu, dostosowana  do tych budynków, które 
są obok, a ktoś z taką… zapytaniem by wystąpił, no to wtedy na pewno będziemy rozpatrywać taką sytuację, ale  
na razie nie przewiduję takiego rozwiązania, żeby to co mieliśmy przy tak zwanym festiwalu światła, żeby cały 
czas te ulice były oświetlone. To jest po prostu niemożliwe. Mamy również w mieście inne fragmenty naszego 
miasta tak samo ważne jak Powstańców i Sobieskiego - ulica Korfantego, ulica Zamkowa, ulica Rynkowa - one 
też wymagają dofinansowania, rewitalizacji, a nie tylko te dwie ulice. Także musimy tutaj myśleć i dbać  
o zrównoważonym rozwoju całego miasta łącznie z dzielnicami”.  
 
Wojciech Piecha – Radny Miasta Rybnika: „A jeszcze pytanie odnośnie tego parkingu, który powstaje przy 
placu zabaw naprzeciwko Technikum Górniczego, czy będzie płatny czy bezpłatny?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta: „ (…) Pierwsze dwie godziny planujemy, że będą bezpłatne. Liczymy, że 
to będzie akurat taki czas, że jeżeli ktoś przyjedzie i będzie chciał iść na zakupy, że to idealnie wystarczy. 
Boimy się również o to, że Ci którzy korzystają z przychodni na Byłych Więźniów Politycznych, że oni będą 
korzystać wtedy z tego parkingu, no tak najprawdopodobniej będzie, ale mamy również w zamyśle połączenie 
tych parkingów, które są przy przychodni z tym parkingiem. Jest taka możliwość. Tych miejsc parkingowych 
by się wtedy naprawdę tam bardzo dużo pokazało no i w tym kierunku będziemy zmierzać”. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „Ja chciałam nawiązać do, do pytania Pana 
Radnego Piechy. Czy parking na Brudnioka też mógłby być pierwsze dwie godziny bezpłatny?” 
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Adam Fudali – Prezydent Miasta: „Na parkingu na Brudnioka nic nie będziemy robić. Zostanie tak jak jest”.  
 
 
 
 
 
16. Zakończenie sesji.  

 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 19:30 zamknął sesję Rady Miasta. 
 
Protokołowały: 
Klaudia Korduła-Krybus i Ksenia Hałacz. 
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Wyniki głosowań: 
Głosowanie 1 
Tak 23 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 1 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 2 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 3 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
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Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 4 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 5 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 6 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
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Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 7 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 8 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 



NESOD: 2014-262159  22/47 
Przyg.: Or/89 

Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 9 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 10 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 11 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
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Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 12 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 13 
Tak 20 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 4 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
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Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
Głosowanie 14 
Tak 20 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 4 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
Głosowanie 15 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 5 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
Głosowanie 16 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
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Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 5 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
Głosowanie 17 
Tak 18 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Bronisław Drabiniok PO 
 
Wstrzymało się 5 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
Głosowanie 18 
Tak 21 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 3 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
Głosowanie 19 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
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Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 20 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 21 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
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Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 22 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 23 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 24 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
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Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 25 
Tak 22 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
Wstrzymało się 2 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Głosowanie 26 
Tak 18 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
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Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Głosowanie 27 
Tak 22 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 1 
Bronisław Drabiniok PO 
 
Głosowanie 28 
 
Tak 22 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 1 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
 
Głosowanie 29 
 
Tak 20 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
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Dariusz Laska PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 2 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
 
Głosowanie 30 
 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 3 
Piotr Kuczera PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
 
Głosowanie 31 
 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 3 
Piotr Kuczera PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
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Krzysztof Szafraniec PO 
 
Głosowanie 32 
 
Tak 18 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 4 
Piotr Kuczera PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 33 
 
Tak 18 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 4 
Piotr Kuczera PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 34 
 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
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Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 4 
Piotr Kuczera PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 35 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 36 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
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Wstrzymało się 0 
Głosowanie 37 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 38 
 
Tak 21 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 2 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
 
Głosowanie 39 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
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Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 40 
 
Tak 22 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 2 
Dariusz Laska PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Głosowanie 41 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
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Wstrzymało się 0 
Głosowanie 42 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 43 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 44 
 
Tak 23 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
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Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 45 
 
Tak 22 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 2 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 46 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
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Wstrzymało się 0 
Głosowanie 47 
 
Tak 21 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 2 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
 
Głosowanie 48 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 49 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
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Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 50 
 
Tak 23 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 51 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
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Wstrzymało się 0 
Głosowanie 52 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 53 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 54 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
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Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 55 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
Głosowanie 56 
 
Tak 22 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 2 
Wojciech Kiljanczyk PO 
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Bronisław Drabiniok PO 
 
Głosowanie 57 
 
Tak 16 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 3 
Piotr Kuczera PO 
Lukasz Klosek PO 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 4 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
 
Głosowanie 58 
 
Tak 16 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 59 
 
Tak 16 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
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Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 60 
 
Tak 17 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 61 
 
Tak 17 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 62 
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Tak 18 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 63 
 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 4 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 64 
 
Tak 19 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
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Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 4 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 65 
 
Tak 18 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
 
Nie 1 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Wstrzymało się 5 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
 
Głosowanie 66 
 
Tak 23 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
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Wstrzymało się 1 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
 
 
Głosowanie 67 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 68 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 69 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
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Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 70 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 71 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
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Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 72 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
Głosowanie 73 
 
Tak 24 
Jan Mura BSR 
Stanislaw Jaszczuk PiS 
Anna Gruszka PiS 
Henryk Cebula PiS 
Wojciech Piecha PiS 
Krystyna Stoklosa PO 
Wojciech Kiljanczyk PO 
Franciszek Kurpanik PO 
Piotr Kuczera PO 
Bronisław Drabiniok PO 
Jozef Skrzypiec BSR 
Monika Krakowczyk-Piotrowska PO 
Dariusz Laska PO 
Krzysztof Szafraniec PO 
Lukasz Klosek PO 
Andrzej Oswiecimski BSR 
Henryk Frystacki BSR 
Jozef Piontek BSR 
Michał Chmielinski BSR 
Leszek Kuska SR2010 
Henryk Ryszka BSR 
Kazimierz Salamon BSR 
Andrzej Wojaczek PiS 
Benedykt Kolodziejczyk PO 
 
Nie 0 
 
Wstrzymało się 0 
 
 


